
 

 

             

Z Á P I S 
z 7. jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu konaného dne 31.05.2023         

 ---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Dne 31.05.2023 se uskutečnilo jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: salónek paní primátorky - 5. patro Magistrátu města Karlovy Vary,  

 Moskevská 21, 361 20 Karlovy Vary 

 

Doba jednání: zahájení   15:12 hodin  

 zakončení  16:20 hodin 

 

Přítomni: Romana Mrvová, Zdeňka Batíková, Daniela Bílá, Dott. Mag. Radka Murasová, 

RNDr. Jiří Neumann a MUDr. Miloš Starý  

 

Omluveni: Tomáš Nesrsta  

 

Hosté: Make more s.r.o. (on-line prezentace) 

 

Program:  

 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu z minulého jednání Komise LCR 

3. Zhodnocení akce „Maker Faire Karlovy Vary 2023“ – on-line prezentace 

4. Různé 

   

 

Jednání zahájila předsedkyně komise Romana Mrvová.  

 

1. Schválení programu jednání 

Navržený program jednání komise byl se změnami schválen. 

pro: 6  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

2. Schválení zápisu z minulého jednání Komise LCR 

Zápis z 6. jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu ze dne 26.04.2023 byl schválen 

v navrženém znění.  

pro: 6  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 



 

 

 

3. Zhodnocení akce „Maker Faire Karlovy Vary 2023“ – on-line prezentace 

Akce byla velice podařená, organizátory potěšil velký zájem o tuto akci napříč všemi generacemi 

a již nyní je jasné, že příští ročník má potenciál rozšíření. Předpokládaný termín konání je 

v březnu 2024. 

 

 

4. Různé 

Byla prodiskutována tato témata: 

 Nevhodné chování obyvatel a hostů města ve volnočasovém areálu Rolava; 

 Zdeňka Batíková - kladný ohlas na sloučení příspěvkových společností města, které mají 

na starosti lesy a parky a prospívá jim kvalitní jednotné vedení; 

 Měřící stanice kvality ovzduší ve městě (realizace je již v jednání); 

 Prostor pro venčení psů ve městě. MUDr. Miloš Starý představil objevenou novinku na 

trhu: Psí pisoár, který je ryze český prvek, má již své stálé místo ve městech i 

obcích. Slouží k vymezení místa pro čůrání psů a to především psích kluků. Jedná se 

vlastně o patník se systémem odvodu moči v různých provedeních. Protože psi jsou 

teritoriální zvířata, je jejich přirozeností označit močí celé svoje teritorium;   

 Občerstvení ve Dvořákových sadech. Nevhodné provedení, které úplně neprospívá vzhledu 

celého parku;  

 Na příští jednání bylo dohodnuto pozvání velitele Městské policie Karlovy Vary Bc. 

Marcela Vlasáka, který by se měl vyjádřit k otázkám, které v rámci bodu č. 4 byly 

diskutovány, týkající se především chování občanů ve městě a též zajištění pořádku např. 

v oblasti lázeňského území a volnočasového areálu Rolava. 

 

Usnesení: Komise doporučuje radě města zabývat se řešením situace, kdy chování některých 

občanů v místech, které slouží hostům i obyvatelů města k relaxaci, není vhodné (především 

probíhá často ničení herních prvků pro děti a devastování zeleně). Je potřeba více zapojit 

Městskou policii.  

pro: 6  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

Příští jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu se bude konat v úterý 20.06.2023 od 15:00 

hodin v zasedací místnosti v 5. patře, případně v salónku paní primátorky. 

 

 

         

 

 

        Romana  M r v o v á    

předsedkyně Komise lázeňství a cestovního ruchu 

 

 

 

 

 

Dne:  31.05.2023 

Zapsala: Kamila Vaňkátová       


